
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 4, 23/24 

Tisdagen den 7 november 2023, kl. 18.00 

hos Maria Nordh, Simris Bygata 53 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lena Nydahl, Maria Nordh, 

Andreas Rebert och Sandra Kapeller. 

  

§ 1 Landsbygdssamordnare Sandra Kapeller 

Sandra Kapeller, Landsbygdssamordnare i Simrishamns kommun, besökte 

oss. Hon åker runt och träffar byalag för att lära känna de olika byarna i 

kommunen. Hennes uppdrag är bland annat att vara kontaktperson mellan 

byarna och kommunens förvaltning, dvs se till att utveckla kommunikationen 

för att snabbare få ut information från kommunen samt även få in 

återkoppling och frågor från byarna. 

 

Följande punkter diskuterades vid detta första möte. 

 

a. Busshållplatsen vid gärsnäsvägen. Hastigheten är för hög (90 km/h), 

vägen bred och därmed besvärlig att ta sig över. Både skolelever och 

äldre personer utnyttjar denna busshållplats och något behöver göras 

för att göra den mer tillgänglig och mindre riskfylld att ta sig till. Det 

handlar både om att få sänkt hastighet, bra belysning, samt gångbana. 

Sandra tar med sig frågan till kommunens infrastrukturstrateg och 

trafikingenjör.  

b. Snurringen. I samband med diskussionen om busshållplatsen föreslogs 

det att Snurringen, dvs lokalbussen i Simrishamn, skulle nå ut även till 

småbyarna som Simris. Detta är en fråga byalaget drivit tidigare, men 

då gentemot Skånetrafiken. Nu drivs denna busslinje i kommunens regi. 

Sandra nämnde att detta önskemål redan kommit in, men att det är en 

budgetfråga om busslinjens sträckning kan utökas eller inte.  

c. Lokal. Det är ett problem att det saknas en lokal i Simris/Viarp som 

skulle kunna utnyttjas av invånarna för gemensamma aktiviteter. Sandra 

höll med om detta, men kommenterade att det tyvärr nog inte är något 

kommunen kan hjälpa till med. Sandra nämnde också att ur en 

krisberedskapssynvinkel hade det varit bra med en lokal där det till 

exempel skulle kunna förvaras utrustning, men som även skulle kunna 

fungera som samlingsplats. 



d. Nybyggnation: Byalaget ansåg det viktigt att kommunen tar hänsyn till 

byns karaktär och den bykänsla som finns idag vid planering av 

nybyggnation.  

e. Krisberedskap. Kommunen har ett ansvar för krisberedskap och Sandra 

undrade om byalaget kan agera som en form av sambandsenhet i detta 

avseende. Det handlar dels om att ha två kontaktpersoner som 

kommunen kan vända sig till för att nå ut med information i händelse av 

kris där till exempel elen är utslagen och Internet inte fungerar. Här 

beslutade vi att det är lämpligt om det blir en kontaktperson från 

respektive by och just nu blir detta Annika samt Lena.  

 

En annan del handlar om att undersöka om det finns kompetenser i 

byarna som kan behövas vid en kris. Detta kan till exempel vara läkare 

och sjuksköterskor. 

 

Om möjligt vore det även bra att undersöka om det finns personer i 

våra byar som skulle behöva extra assistans i händelse av kris. 

f. Samlingsmöte. Sandra har som plan att bjuda in till möte mellan flera 

byalags styrelser. Där kommer det då finnas möjlighet att utbyta 

erfarenheter mellan byalagen och att knyta kontakter. 

g. Årskalender. Sandra har även funderat på att försöka ta fram en 

årskalender där det framgår vad som händer i kommunens byar. 

 

§ 2 Godkännande av föregående protokoll – nr 3 23/24 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 3 Ekonomisk rapport 

Johan redogjorde för byalagets ekonomi. Totalt saldo för dagens datum var 

44 904 kronor. Det är kostnader för Österlen lyser och julbelysning som 

minskat saldot.  

 

§ 4 Julmarknad 

Årets julmarknad blir den 2 december mellan kl. 11-17. Annika och Lena 

redogjorde för de personer som tackat ja till att sälja på marknaden, de som 

tackat nej samt de som ännu inte svarat. Rogers bil kommer visa upp en elbil 

och Lysande sekler kommer hålla öppet. Lena kommer även kolla med Ingrid 

Svensson om hennes nya bok om Simris är klar och kan säljas på 

julmarknaden. 

 

Marknadsföring kommer ske via sociala medier då vi beslutat att inte köpa 



någon annons i år. Korvgrillning hanteras av Simris Trädgård. 

 

§ 5 Informationsbrev – Julmarknad, Lucia och Nyårsafton 

När tiden för Lucia är bestämd tar Andreas fram informationsbrevet. Detta 

skickas sedan ut åtminstone 2 veckor före julmarknaden.  

 

§ 6 Övriga frågor 

 

a. Byalagets Facebookgrupp 

Mer information borde spridas via byalagets Facebook-grupp. Andreas 

kollar med Karin vem som är administratör för denna grupp.  

 

b. Inbetalningsavi för 2024 

Vi beslutade att inbetalningsavin ska gå ut till alla invånare i Simris och 

Viarp. Andreas tar fram inbetalningsavin och sedan får vi hjälpas åt att 

distribuera den i byarna. 

 

c. Förslag på aktiviteter 

- Medlem föreslog att vi kunde träffas för att spela kort eller 

sällskapsspel. Detta kan bli svårt för byalaget att anordna eftersom vi 

inte har någon lokal. 

- Brännbollsturnering 

- Luftgevärsskytte 

- Bussresor: Till exempel till Bornholm eller till konstutställningar. 

 

 

§ 7 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum tisdagen den 13 februari kl. 18.00 hos Annika Hallqvist.  

Mötet avslutades och vi tackade Maria för gott kaffe, te och saffranskakor. 

 

 

 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 

 


